
PROTOKÓŁ NR V.2015 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu , 

która  odbyła się  w sali konferencyjnej  Urzędu  Miejskiego w 
Tłuszczu w dniu 16 czerwca 2015 roku.  

 
 

Początek  godz. 15.00 

Zakończenie  godz. 16.50 
 

 

            W Sesji Rady Miejskiej  w Tłuszczu  na stan  15 radnych  
uczestniczyło 14 radnych, co stanowi  93,33%  składu radnych. 
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości  
zaproszonych  stanowią załączniki Nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokółu. 
 
Ad1.Otwarcia V Sesji  Rady  Miejskiej  w Tłuszczu dokonał Przewodniczący  
Rady Krzysztof Gajcy, stwierdzając  quorum, w związku  z czym obrady i 
podejmowane  uchwały będą  prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady  odczytał  porządek obrad. 
 
Paweł Bednarczyk Burmistrz Tłuszcza zgłosił wniosek w sprawie: 
 
        wprowadzenia do porządku obrad  projektu uchwał y w  punkcie i: 
 

1. w sprawie uchylenia uchwały NR III.39.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu 
z dnia 05 lutego 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego na realizację 
zadania „ Projekt i budowa chodnika w miejscowości Jaźwie” 
 

Rada Miejska w Tłuszczu powyższy wniosek przyjęła jednogłośnie. 
 
Ad2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym od 
1 kwietnia 2015 roku do 16 czerwca 2015 roku przedstawił  Burmistrz 
Tłuszcza Paweł Bednarczyk, według załącznika nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
Ad3. Protokół z II Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Tłuszczu przyjęto 
jednogłośnie. 
 
Ad4.  Burmistrz Tłuszcza Paweł Bednarczyk na prośbę Komisji Rolnictwa, 
Handlu i Usług Rady Miejskiej w Tłuszczu wręczył Panu Mirosławowi 
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Szczotce odznakę honorową „zasłużony dla rolnictwa” od Ministerstwa 
Rolnictwa.  
 
Ad5 . Podjęcie uchwał : 
 

a) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Tłuszcz za 2014 rok 

 
Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Nr Wa.108.2015 Składu 
Orzekającego regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 
kwietnia 2015 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Tłuszcza sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 2014 rok. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę  Nr V.71.2015 Rady 
Miejskiej w Tłuszczu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Tłuszcz za 
2014 rok, załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

b) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza z 
tytułu wykonania budżetu za 2014 rok 

 
Przewodniczący Rady odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Tłuszczu przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie, która w dniu 21 maja 2015 roku w głosowaniu jawnym 
podjęła Uchwałę Nr 1 w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Tłuszcza za 2014 rok oraz Uchwałę Nr Wa.201.2015 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 
dnia 3 czerwca 205 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Tłuszczu w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza za 2014 rok. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr V.72.2015   w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Tłuszcza z tytułu wykonania 
budżetu za 2014 rok, załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
  

c) w sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania w zakresie 
właściwości powiatu Wołomińskiego dotyczącego utrzymania 
dróg publicznych, w zakresie konserwacji zieleni, chodników i 
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jezdni w pasie dróg powiatowych w granicach administracyjnych 
Gminy Tłuszcz 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V.73.2015 w 
sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania w zakresie właściwości 
powiatu Wołomińskiego dotyczącego utrzymania dróg publicznych, w 
zakresie konserwacji zieleni, chodników i jezdni w pasie dróg powiatowych w 
granicach administracyjnych Gminy Tłuszcz, załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 

d) w sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Wołomińskiego polegającego na 
konserwacji zieleni i utrzymaniu czystości na terenie Zespołu 
Pałacowo- Parkowego w Chrzęsnem 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr V.74.2015. w 
sprawie przejęcia przez Gminę Tłuszcz zadania z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego polegającego na konserwacji zieleni i utrzymaniu 
czystości na terenie Zespołu Pałacowo- Parkowego w Chrzęsnem, załącznik nr 
9 do niniejszego protokołu. 
 
 

e) w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII.426.2014 Rady Miejskiej 
w Tłuszczu z dnia 12 listopada 2014 r. w sprawie zatwierdzenia 
projektu systemowego na 2012-2015 rok pn. „Wyzwólmy w sobie 
energię!” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
zmienionej uchwałą nr IV.65.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 
dnia 31 marca 2015r. 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt  uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr V.75.2015 w 
sprawie zmiany uchwały nr XXXIII.426.2014 Rady Miejskiej w Tłuszczu z 
dnia 12 listopada 2014 r. w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego na 
2012-2015 rok pn. „Wyzwólmy w sobie energię!” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki zmienionej uchwałą nr IV.65.2015 Rady 
Miejskiej w Tłuszczu z dnia 31 marca 2015r., załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
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f)  w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 
2015 

 
Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Panią Halinę Kusak o 
omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy 
Tłuszcz na rok 2015.  
 
 Następuje zwiększenie dochodów o 355 615,00 zł, z tego zmniejszenie 
planu dochodów bieżących o 26 850,00 zł, a zwiększenie planu dochodów 
bieżących o 382 465,00 zł. Wydatki zostały zwiększone o 1 196 968,00 zł, 
natomiast deficyt będzie wynosił 841 353,00 zł i zostanie pokryty z wolnych 
środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu 
wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. Przychody 
zostają ustalone w kwocie 3 518 806,53 zł z tego z zaciągniętych kredytów 
kwota 2 677 453,53 zł i z wolnych środków jako nadwyżki środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z rozliczeń kredytów 
i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 841 353,00 na sfinansowanie 
planowanego deficytu.  
 
Na podstawie wniosków, które wpłynęły Skarbik Gminy zgłosiła 
autopoprawki: 

I. O zmianę nazwy zadania inwestycyjnego w zał. 3 poz. 3 jest nazwa 
„rozbiórka jezdni bitumicznej ulicy Północnej w Jasienicy. Po 
korekcie ta nazwa powinna brzmieć „rozbiórka jezdni bitumicznej 
ulicy Południowej w Jasienicy”  

II. O wprowadzenie do budżetu kwoty 100 000,00 zł zarówno po stronie 
dochodów, jak i wydatków. Z Urzędu Marszałkowskiego została 
przyznana dotacja w wysokości 100 000,00 zł na budowę odcinka 
drogi od ronda w miejscowości Kury do Ołdaki/ Balcery. Nastąpi 
zwiększenie dochodów w dziale 600 rozdział 616 §6630 o kwotę 100 
tys. zł oraz zwiększenie wydatków z dziale 600 rozdział 616 §6050 
kwota 100 tys. zł na zadanie o nazwie „Budowa odcinka drogi od 
ronda Kury do Ołdaki/ Balcery” 

III.  O przesunięcie środków kwocie 2700,00 zł z zadania inwestycyjnego 
„Budowa chodnika w miejscowości Dzięcioły ul. Irysowa” na rzecz 
zadania realizowanego z Funduszu Sołeckiego „Odwodnienie ulic 
Zawilcowej, Wołodyjowskiego i Sasina”. Nastąpi zmniejszenie 
wydatków w dziale 600 rozdział 616 §4300 kwota 14 339,07 zł z 
funduszu sołeckiego, zmniejszenie w dziale 600 rozdział 616 §6050 o 
2700 zł zadania „Budowa chodnika w miejscowości Dzięcioły”, a 
zwiększenie wydatków w dziale  600 rozdział 616 §6050 
„Odwodnienie ulicy Zawilcowej, Wołodyjowskiego i Sasina” kwota 
17 039,07 zł. 
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IV.  Wniosek Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
została przyznana dotacja dla Centrum Kultury Sportu i Rekreacji w 
Tłuszczu na realizację programu profilaktycznego pn. „Ekozdrowy- 
prosportowy”. W związku z tym nastąpi zmniejszenie wydatków w 
dziale 851 rozdział 85154 § 4300 kwota 8 000,00 zł, a zwiększenie 
dotacji celowej dla Centrum Kultury Sportu i Rekreacji w Tłuszczu w 
dziale 921 rozdział 92109 §2800 na kwotę 8 000 zł.  
 
Radna Grażyna Krupa złożyła wniosek : 
 
o zmianę nazwy zadania w pozycji 35 w dziale 600 rozdział 60016 
§6050 na „Budowa chodnika wzdłuż ulicy Norwida w Tłuszcza. 
Zmiana dotyczy tego samego okręgu. W związku z tym, że w 
zaproponowanym przez Pana Burmistrza projekcie zmian do budżetu 
nie przewidziano zwiększenia środków na pierwotnie zapisane 
zadanie, mając na uwadze efektywność wydawania środków 
publicznych, radna Grażyna Krupa wnosi jak na wstępie. 
 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że zadanie pozostanie w tym samym 
dziale i paragrafie, a zmianie ulegnie jedynie nazwa. Nazwa zadania 
brzmiała „Wykonanie nakładki asfaltowej na ulicy Klonowej w 
Tłuszczu”, a będzie „ Budowa chodnika wzdłuż ulicy Norwida w 
Tłuszczu” na kwotę 30 000,00 zł.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnej Grażyny 
Krupy. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła wniosek.  
 
Radny Adam Wojtyra zgłosił wniosek: 
 
O przekazanie środków zapisanych w pozycji 25”Modernizacja kładki 
dla pieszych w ciągu drogi gminnej Stryjki” w formie dotacji Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu, który zajmie się 
wykonaniem modernizacji.  
 
Skarbik Gminy odpowiedziała, że na zadanie w pozycji 25 pod nazwą 
„Modernizacja kładki dla pieszych w ciągu drogi gminnej Stryjki” w 
kwocie 30 000,00 zł w dziale 600 rozdział 60016 §6050 nastąpi 
zmniejszenie środków, a zostaną one przeniesione do działu 700 
rozdział 701 §62010 pod nazwą „Dotacja dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej na wykonanie zadania modernizacja 
kładki dla pieszych w ciągu drogi gminnej Stryjki”. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Adama 
Wojtyry.  
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie przyjęła wniosek.  
 
 
Radna Grażyna Krupa spytała Burmistrza czy w związku ze 
zmniejszeniem kwoty przeznaczonej na zadanie „Budowa ulicy 
Leszczynowej w Tłuszczu” o kwotę 228 000,00 zł, zgłosiła wniosek: 
 
O zabezpieczenie środków przeznaczonych dla mieszkańców w związku 
z wykupem gruntów.  
 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że środki zostały przesunięte na 
wykup gruntów na całą gminę. Wszędzie tam, gdzie będzie możliwość 
będą dokonywane wykupy, jednak często występuje problem w postaci 
uporządkowania stanu prawnego nieruchomości, z związku z tym nie 
zawsze jest możliwy wykup wszystkich nieruchomości na danym 
zadaniu.  
 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V.76.2015 w 
sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2015 łącznie z 
autopoprawką Burmistrza Tłuszcz złożoną przez Skarbik Gminy oraz 
wnioskami złożonymi przez Radnego Adama Wojtyrę oraz Radną Grażynę 
Krupę , załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

i) w sprawie zmiany Uchwały nr II.21.2014 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na lata 2015-2024 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  V.77.2015 w 
sprawie zmiany Uchwały nr II.21.2014 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 30 
grudnia 2014 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Tłuszcz na lata 2015-2024 łącznie ze zmianami złożonymi przy zmianie 
Uchwały Budżetowej Gminy Tłuszcz na rok 2015, załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu.  
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   h)  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki  
  Publicznej w Tłuszczu za 2014 rok 
 

Przewodniczący  Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V.78.2015 w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w 
Tłuszczu za 2014 rok, załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 

i)  w sprawie uchylenia uchwały NR III.39.2015 Rady Miejskiej w 
Tłuszczu z dnia 05 lutego 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego na 
realizację zadania „ Projekt i budowa chodnika w miejscowości 
Jaźwie” 

 
Przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V.79.2015 w 
sprawie uchylenia uchwały NR III.39.2015 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 
05 lutego 2015 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadania „ Projekt i 
budowa chodnika w miejscowości Jaźwie”, załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
 

j)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań: „Budowa 
chodnika w msc. Białki, gmina Tłuszcz” 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr V.80.2015  w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Wołomińskiego na realizację zadań: „Budowa chodnika w msc. Białki, gmina 
Tłuszcz”, załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
 

k) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr V.81.2015 w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu. 
 

l) w sprawie przekazania środków finansowych na „Fundusz 
Wsparcia Policji” Komendy Stołecznej Policji z przeznaczeniem na 
zakup samochodu dla Komisariatu Policji w Tłuszczu Komendy 
Powiatowej Policji w Wołominie 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła V.82.2015 w sprawie 
przekazania środków finansowych na „Fundusz Wsparcia Policji” Komendy 
Stołecznej Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu dla Komisariatu 
Policji w Tłuszczu Komendy Powiatowej Policji w Wołominie, załącznik nr 
17 do niniejszego protokołu. 
 
          ł) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu  przy 13 głosach  „za” i 1 głosie „przeciw”  podjęła 
Uchwałę V.83.2015 w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.   
 
Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie w V Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu  na stan  15 radnych  
uczestniczyło 15 radnych, co stanowi  100%  składu radnych. 
 
 

m)  w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę V.84.2015 w sprawie 
powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, załącznik nr 
19 do niniejszego protokołu. 
 

n)  w sprawie zmian studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Tłuszcz 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w jednogłośnie podjęła Uchwałę V.85.2015 w sprawie zmian 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Tłuszcz, załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 

o) w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej i zasad 
jej poboru 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę V.86.2015 w sprawie 
określenia wysokości stawek opłaty targowej i zasad jej poboru , załącznik nr 
21 do niniejszego protokołu.  

 
p) w sprawie nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0008, 
Jasienica, gmina Tłuszcz, z przeznaczeniem pod drogę gminną 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę V.87.2015 w sprawie 
nabycia działki gruntu położonej w obrębie 0008, Jasienica, gmina Tłuszcz, z 
przeznaczeniem pod drogę gminną, załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

r)  w sprawie nabycia działek gruntu położonej w obrębie 0001, 
Tłuszcz z przeznaczeniem pod drogę publiczną i usługi handlu w 
ramach planowanego targowiska miejskiego 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
 
Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę V.88.2015 w sprawie 
nabycia działek gruntu położonej w obrębie 0001, Tłuszcz z przeznaczeniem 
pod drogę publiczną i usługi handlu w ramach planowanego targowiska 
miejskiego, załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
 

s) w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu użytkowego o 
powierzchni 34m2 wyodrębnionego w budynku zwanym 
„Przychodnią Rejonową w Tłuszczu” zlokalizowanym na dz. nr ew. 
1350 położonej w Tłuszczu przy ulicy Powstańców 8 oraz 
odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
najmu w odniesieniu do tego lokalu. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę V.89.2015 2015 w 
sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu użytkowego o powierzchni 
34m2 wyodrębnionego w budynku zwanym „Przychodnią Rejonową w 
Tłuszczu” zlokalizowanym na dz. nr ew. 1350 położonej w Tłuszczu przy 
ulicy Powstańców 8 oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu w odniesieniu do tego lokalu, załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu. 
 
 

 
 
Ad6. Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje. 
 
Radny Mirosław Sobczak złożył interpelację do Burmistrza Tłuszcza w 
sprawie przygotowania wniosku o ustanowienie dojazdu koniecznego na 
drodze w miejscowości Stasinów do sądu, aby pomóc mieszkańcom i 
zakończyć sprawę z problemami, jakie są z tego powodu. Sprawa dotyczy 
końcówki drogi dojazdowej do dwóch mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy zwrócił się do radcy prawnego o 
zajęcie się sprawą placu zabaw w miejscowości Fiukały. Mieszkańcy 
chcieliby, aby ten teren został ogrodzony, jednak Gmina nie ma takiej 
możliwości, gdyż nie jest właścicielem terenu.  
Radca prawny Pani Sylwia Barcz- Popiel odpowiedziała, że jest problem z 
zasiedzeniem na rzecz Gminy Tłuszcz. Można zasiedzieć na rzecz Skarbu 
Państwa, co wiąże się z późniejszą umową darowizny, dlatego chwilowo 
powstrzymujemy się z wnioskami o zasiedzenie nieruchomości na rzecz 
Gminy Tłuszcz.  
 
Adam Wojtyra spytał, kiedy zostanie zakończona kwestia uregulowania stanu 
prawnego przy rondzie w Kurach, aby można było dokończyć budowę 
zaplanowanych chodników. Sytuacja jest w tym miejscu coraz bardziej 
niebezpieczna dla osób poruszających się pieszo. 
Żaden z obecnych podczas Sesji radnych powiatowych nie odniósł się do tego 
tematu.  
 
Radny Robert Pacuszka spytał radcę prawną Sylwię Barcz- Popiel o sytuację 
wykupu gruntów na ulicy Przejazdowej, dzięki którym na ulicy będzie mógł 
zostać położony asfalt.  
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Radca prawny odpowiedział, że sprawa jest w analizie, a jeśli wystąpi 
odpowiednia podstawa prawna zostanie złożony w tej sprawie wniosek do 
Sądu.  
 
Radny Stanisław Kielak podziękował w imieniu własnym oraz mieszkańców 
radnym powiatowym za postawienie sygnalizacji przy Zespole Szkół w 
Postoliskach.  
 
Ad6. Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Sołtys wsi Szymanówek Karol Tyczyński wnosi o działania zmierzające do 
poprawy bezpieczeństwa na odcinku drogi wojewódzkiej nr 636, w miejscy 
gdzie dzieci wychodzą ze szkoły w Mokrej Wsi i idą w stronę Zalesia, 
Szymanówka oraz ul. Kameralnej. 
 
Radny Adam Kisiel podziękował za prace konsekrwacyjne wykonane na placu 
zabaw w Jasienicy oraz spytał, kiedy rozpocznie się układanie chodnika na ul. 
Wiśniowej. 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że pracę rozpoczną się jeszcze w tym 
miesiącu. 
 
Pani Magdalena Bulik z Rysia składa prośbę o przekwalifikowanie działki nr 
1476, która obecnie figuruje jako działka rolna z przeznaczeniem 
budownictwa oświatowo- kulturalnego, natomiast korzystniejsze byłoby 
przeznaczenie budowlano- usługowe.  W tym celu zostało złożone pismo, 
które Przewodniczący Rady poddał pod obrady wszystkich komisji. 
 
Sołtys miejscowości Dzięcioły Pan Stanisław Szymański podziękował za 
fundusze przekazane na odwodnienie osiedla oraz radnym powiatowym za 
położenie nakładki na ul. Szafirowej . 
 
Przewodniczący osiedla Centrum Pan Andrzej Kruk poruszył kwestię 
oczyszczalni ścieków znajdującej się  na ul. Wiejskiej oraz zwrócił uwagę na 
niebezpieczne warunki, w jakich  żyją mieszkańcy tej ulicy. Oprócz tego 
zgłosił potrzebę budowy chodnika po południowej stronie ulicy: „Mieszkańcy 
wychodzą na ulicę wprost pod rozpędzone samochody”. Dla poprawy 
bezpieczeństwa niezbędne jest również wykonanie prawidłowego 
oznakowania oraz sygnalizacji przy niebezpiecznych  przejściach dla pieszych 
(droga do szkół). Zwrócił uwagę na zalegający piasek po zimie, a także 
konieczność odwodnienia jezdni. 
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W tych sprawach zostało złożone pismo do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej. 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że w zmianach budżetu na 2015 rok zostały 
ujęte fundusze na przygotowanie koncepcji przeniesienia oczyszczalni w 
miejsce zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 
 
Sołtys z Pawłowa prosi o uporządkowanie ściętych w ubiegłym roku gałęzi i 
drzew, które zalegają i mogą ulec podpaleniu. 
 
Sołtys wsi Łysobyki spytała, o postęp prac w związku z budową Stacji 
Uzdatniania Wody oraz przyłączem mieszkańców do sieci. 
Burmistrz odpowiedział, że zbudowana została główna sieć, która zostanie 
połączona z Jasienicą i Tłuszczem, aby miała rozbiór. Na chwilę obecną w 
miejscowości Łysobyki, Miąse i Jadwinin jest za mało mieszkańców, aby 
stacja mogła pracować na tzw. pełnych obrotach. Z czasem sieć będzie 
uzupełniana o kolejne miejscowości. Taka sama sytuacja ma miejsce w 
miejscowości Miąse, czego powodem jest niewystarczająca ilość środków, 
która uniemożliwia wybudowanie pełnej sieci w tym samym czasie. 
Pani Elżbieta Rudnik prosi o wybudowanie w miejscowości Łysobyki zdroju 
wodnego.  
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że jest to koszt kilku tysięcy złotych, a jak 
pokazują przykłady z innych miejscowości, przez powstanie takiego zdroju 
mieszkańcy mniej chętnie przyłączali się do wodociągu. 
 
Dyrektor Biblioteki Pani Bogumiła Boguszewska zaprosiła wszystkich 
zebranych na koncert operetkowy Pana Adama Urbaniaka, który odbędzie się  
4 lipca o godz. 16.00 w Bibliotece Publicznej w Tłuszczu. Będzie on 
połączony z wernisażem Pana Mieczysława Romanika- dyrektora Biblioteki w 
Ostrołęce.  
Ponadto zwróciła uwagę na konieczność odświeżenia progów zwalniających 
na osiedlu Słoneczna, gdyż po zmroku są słabo widoczne. 
Radny Tadeusz Groszek odpowiedział, że progi zwalniające będą 
zlikwidowane, gdyż na całym osiedlu będzie obowiązywało ograniczenie 
prędkości do 30 km/h, tak jak ma to miejsce na osiedlu Długa.  
 
Radny Waldemar Sitek w imieniu Młodzieżowej Orkiestry Dętej podziękował 
Burmistrzowi oraz całej Radzie Miejskiej za przeznaczenie funduszy, dzięki 
którym Orkiestra mogła zaprezentować naszą Gminę w 2. Nadbałtyckim 
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Festiwalu Orkiestr Dętych  oraz XIX Mazowieckim Konkursie Orkiestr 
Dętych w Ursusie.  
Ponadto podziękował Panu Leszkowi Banaszkowi, jako przewodniczącemu 
Spółki Wodnej za wykonanie rowu na ul. Zakrzewie. 
 
Sołtys miejscowości Franciszków Pan Leszek Banaszek zwrócił uwagę na 
zbyt wąski pas wycinki trawy przy rowach oraz spytał czy podjęte uchwały w 
sprawie przekazania środków finansowych dla Policji wpłyną na poprawę 
bezpieczeństwa w naszej Gminie. 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że Komendant Policji w Tłuszczu 
przeznaczy je na zwiększoną ilość patroli szczególnie w okolicach Osiedla 
Centrum, w związku z licznymi skargami mieszkańców ul. Warszawskiej oraz 
ul. Kościuszki.  
 
Pan Kazimierz Blusiewicz z Waganki zaproponował zorganizowanie 
spotkania obecnej Rady Miejskiej w Tłuszczu z Radą Miejską I kadencji.  
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, takie spotkanie nie zostało do tej pory 
zorganizowane w naszej gminie, gdyż Starosta Wołomiński planuje 
zorganizować we wrześniu taką uroczystość powiatową. 
 
Radny Mirosław Sobczak zgłosił prośbę, aby w okresie wakacyjnym policja 
zwróciła szczególną uwagę na miejsca publiczne typu place zabaw i boiska. 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że wkrótce odbędzie się spotkanie z 
Komendantem Policji w Tłuszczu. 
 
Radny Bogdan Jusiński odniósł się do radnych powiatowych z prośbą o 
dofinansowanie budowy chodnika na ul. Wiejskiej przez Starostwo Powiatowe 
w Wołominie, gdyż ta ulica jest odcinkiem drogi powiatowej.  
 
Przewodniczący osiedla Słoneczna Pan Tadeusz Lipiński zwrócił uwagę na 
zarośnięte rowy przy stadionie miejskim znajdującym się przy ul. Polnej, które 
są dodatkowo zaśmiecane oraz konieczność wykonania ronda, które zwiększy 
bezpieczeństwo, a także rozwiąże problem utrzymania czystości. 
Burmistrz Tłuszcza odpowiedział, że w poprzedniej kadencji przez Gminę 
zostały wykonane prace związane z oczyszczeniem, pogłębieniem oraz 
uporządkowaniem rowów wzdłuż ul. Łąkowej, Wierzby- Odrowąża, 
Rzemieślniczej oraz Polnej w Tłuszczu.  
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Radny Powiatu Wołomińskiego Pan Robert Szydlik odniósł się do 
wypowiedzi Pana Bogdana Jusińskiego, popierając pomysł, aby powiat 
wspólnie z Gminą zajął się ul. Wiejską, jednak ze względu na niewielkie 
nakłady finansowe powiatu na tym terenie będzie to zadanie rozłożone na lata.  

 
Radny Robert Pacuszka spytał, czy zostaną podjęte działania w związku z 
pogłębianiem rowów przy ul. Bocznej i ul. Pilawskiej na osiedlu Borki.  
Burmistrz odpowiedział, że w poprzednim roku te rowy były pogłębiane i 
udrożnione, jednak w związku z modernizacją linii kolejowej są one 
uszkadzane przez wykonawców. Jeżeli wystąpi możliwość zgłaszania uwag 
podczas zakończenia remontu linii kolejowej zostanie zgłoszony wniosek o 
przywrócenie tych rowów do pierwotnego stanu.  

 

 
 
Ad 7. Zamknięcia obrad V Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał 
Krzysztof Gajcy, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tłuszczu. 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
 
Załączniki do protokołu są do wglądu w pokoju 38 ( biuro obsługi rady ). 
Nagranie wideo z obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 
Protokołowała:  
Aleksandra Borowa 

 
 
 
 
 
 
 
 


